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Skrivelse om delredovisning av projekt med cykelbana på ianspråktaget körfält på 

Stadsgårdsleden 

 

Enligt beslut i augusti 2017 har ett körfält på Stadsgårdsleden i södergående riktning tagits i 

anspråk till förmån för försök med breddning av en ca 200 meter lång gång- och cykelbana 

förbi Fotografiska. Vi önskar en redovisning av hur projektet fortlöper och om bedömningen 

gällande uttalat små risker för köbildning för fordonstrafiken, och då särskilt 

kollektivtrafiken, fortfarande gäller. Det handlar både om en bedömning av trafikarbetet tiden 

fram till att Slussen är färdigställd men även en bedömning av den trafiksituation som 

kommer att gälla när Slussen blivit färdigställd. Eftersom beslutet var formulerat som ett 

försök är det också bra om att få veta vad försöket hittills har kostat och vad det förväntas 

kosta framöver, liksom bedömningen om försöket har förutsättningar att fungera både för 

fordonstrafiken liksom för cyklister och gångtrafikanter på platsen.  

 


